
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 3

I Rambølls rapport "Ny miljøundersøgelse af ”Disken” Øresund” af 15. maj 2018, som

blandt andet er finansieret Miljøstyrelsen, er forholdene efter sandsugning undersøgt. Et

af de undersøgte områder er "Banketoppen".

– Kan ministeren bekræfte, at Banketoppen førhen som relativ urørt natur var en vigtig

fiskeplads?

– Hvad kan ministeren oplyse om områdets biologi og muligheder for fiskeri, og hvordan

dette er ændret på Banketoppen på Disken i det nordlige Øresund som følge af den

sandsugning der har fundet sted?

– Kan ministeren oplyse, hvornår man forventer, at Banketoppen biologisk er kommet

sig så meget, at den igen kan blive en god fiskeplads for Øresunds kystfiskere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. oktober 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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